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Abstract (en)
[origin: EP0371641A1] Gel compositions for demanding end use conditions comprising a styrene-alkylene-styrene block copolymer and at least 500
parts of extender liquid per 100 parts of the copolymer, wherein (a) the copolymer has a molecular weight within a selected optimum range; and/or
(b) the extender liquid is a substantially non-aromatic paraffin/naphthene having a paraffin:naphthene ratio within a selected optimum range; and/or
(c) the composition additionally contains a poly(butene-isoprene) tackifier. s

Abstract (fr)
L'invention concerne des compositions de gel pouvant étre utilisées dans des conditions extrémes, comprenant un copolymére bloc styrene-
alkylene-styréne et au moins 500 parties de liquide diluant pour 100 parties du copolymeére; dans ces compositions (a) le copolymere a une masse
moléculaire comprise dans une plage optimale sélectionnée; et/ou (b) le liquide diluant est paraffine/naphtene sensiblement non aromatique
présentant un rapport paraffine:naphténe compris dans une plage optimale sélectionnée; et/ou (c) la composition contient en outre un agent
d'adhésion de poly(butene-isoprene).
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